
 

 

  

 

 

 

 
ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 
П Р О Т О К О Л  № 07 

 
Днес, 12.06.2024 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, 

младежта   и   спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-н Димитър 

Шалъфов – председател в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 6 /шест/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието и предложи т.3 

да стане т.1 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред със съответните 

изменения, както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Eмилия Ангелова - 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров - 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        6 

  в т.ч.: 

                                  За        6 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията . 

 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т.3 от Дневния ред:  
Ц.Петров  запозна комисията с Доклад вх.№СОА24-ВК66-4909/06.06.24 г. 
относно Изменение на Решение № 169 по Протокол № 9 от 25.04.2024 г. на 
Столичен общински съвет. Той подчерта, че това е едно техническо изменение 
на Решението във връзка с желанието да се придобият стадионите от 
държавата.  
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията   подкрепя доклада с предложения проект за решение . 
 

№ Поименно гласуване:   

1 

Димитър Шалъфов – 

председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Eмилия Ангелова - 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров - 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        6 

  в т.ч.: 

                                  За        6 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.1 от Дневния ред: 
Г-жа Генова  – зам.-кмет запозна комисията с Доклад вх.№СОА24-ВК66-
4927/06.06.24 г. относно Приемане на Общинския годишен план за младежта за 
2024 година. Тя сподели, че в приложението са подробно описани дейностите 
от всички направления и райони, общински дружества и фондации на тема за 
младежта. 
 
Е.Йорданова благодари на Директора и екипа на Дирекция „Спорт и младежки 
дейности“ за сериозната работа, която изискваше този доклад. 
    
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
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Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова - 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        - 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Точката беше водена от зам.-председателя на комисията Татяна Георгиева 
 
По т.2 от Дневния ред:  
 

Я.Генова запозна комисията с Доклад вх.№СОА23-ВК66-2362/43/06.06.24 
относно Приемане на финансов и съдържателен отчет за изпълнение на 
Програма за ремонт и изграждане на общинска спортна инфраструктура за 
2023 година и обявяване на сесия, за набиране на проектни предложения по 
Годишен план на Програмата за 2024 година. Тя сподели, че бюджета на 
Програмата е двойно завишен в сравнение с миналата година и възлиза на 1 
милион лева. Нуждите от ремонт на спортната инфраструктура със свободен 
достъп и училищната мрежа са значителни. Дирекцията има възможност  
Програмата да се обяви веднага, за да може бързо да се удовлетворят 
исканията на районите. 
 
М.Боршош заяви, че благодарение на намесата на няколко общински съветника 
бюджета беше увеличен. Той зададе въпрос към г-жа Генова , колко бързо може 
да бъде отворена Програмата, тъй като има опасения, да не се случи забавяне 
както е в програма „Култура“. Бошрош пожела да се говори с конкретика и 
срокове. 
 
Я.Генова отговори, че дата за обявяване на Програмата е 17.06.24 г. Изпратена 
е до всички районни кметове, за да имат готовност. 
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Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров - 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Точката беше водена от зам.-председателя на комисията Еньо Савов 
 
По т.4 от Дневния ред: 
 
Д.Шалъфов като вносител запозна комисията с Доклад вх.№СОА24-ВК66-
4911/06.06.24 относно Приемане на  програма за дейността на Фондация ” 
София Европейска столица на спорта”   за 2024 г. Той поясни, че по устав 
програмата е трябвало да бъде приета м. март, но поради забавянето на избор 
на председател на Фондацията и конституирането на Управителен съвет, 
програмата се приема сега. 
 
Е.Йорданова сподели, че с нея са се свързали организации, които не успели да 
проведат своите мероприятия, тъй като не е имало бюджет. Тя заяви, че не е 
редно дългогодишни партньорства с организации да се прекратяват , ако 
трябва да бъдат променени датите на събитията, но да се  включат в 
Програмата. 
 
Шалъфов поясни , че не са прекъсвани партньорства и събитията са отпаднали 
по обективни причини. Той заяви, че няма проблеми календара да бъде допълнен с 
мероприятия, което се е случвало и преди в годините. 
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Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров - 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
По т.5 от Дневния ред:  
 
Пламен Данаилов запозна комисията с Доклад вх.№СОА24-ВК66-3960/07.05.24 г. 
относно безвъзмездно придобиване от Столична община на правото на 
собственост върху имот с кадастрален идентификатор 68134.905.266 и площ 
52 785 м2 – държавна публична собственост, находящ се в район „Лозенец“, м. 
„Витоша ВЕЦ Симеоново“, ул. „Филип Кутев“, с отреждане за „За друг вид 
застрояване“. Той поясни, че доклада е насочен към Вили Лилков като 
председател на временната комисия за обследване на имоти находящи се на 
територията на СО, които са държавна собственост и да бъдат поискани. 
Такъв е и имота на конкретния доклад, който е за спортни нужди. Той счита, че 
е разумно  доклада да бъде подкрепен и да бъде отправено официално искане към 
министерството на регионалното развитие терена да се прехвърли на 
столична община. 
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Боршош сподели, че доклада ще бъде подкрепен, тъй като пустеещи имоти на 
територията на столицата да станат общинска собственост за да  може да 
се развие спортната инфраструктура, което е от обществено значение. 
 
В.Лилков  предложи веднага да започнат разговори с Министерството на 
регионалното развитие, за това в проекта за решение да се добави като 
последна точка с текст : Възлага на председателя на Столичния общински 
съвет да организира среща с представители на МРРБ за изясняване статута 
на имота и евентуалните процедурни стъпки за неговото придобиване от 
страна на Столична община. 
 
Д.Шалъфов заяви, че принципно е ЗА  да се предприемат такива действия, но в 
доклада няма фактология. Не става ясно този имот чия собственост е: на 
държавата, в някое министерство, в капитала на някое търговско дружество. 
Това е важно юридически  как ще бъде записано в проекта за решение. Той 
посъветва да се провери  този имот чия собственост е и тези неща да се 
коментират и уточняват  в работната група и след това да се внасят доклади. 
 
В.Лилков сподели, че именно за това е необходимо в най-кратки срокове да бъде 
организирана среща с МРРБ, от която ще се разбере чия собственост е: дали е 
в капитала на търговско дружество, имали някакви сключени договори и т.н.  
 
Лилков заяви, че след като бе създадена временната комисия е провел среща с 
гл.архитект, който е разпоредил да започне по цялата територия на София, 
нанасяне на имоти и изясняване къде има такива за детски градини, спортна 
инфраструктура, НАГ ще представят пълна експертиза. 
 
Данаилов поясни, че този имот е публична-държавна собственост и е 
патримониума на МРРБ. 
 
М.Боршош счита, че предложението на В.Лилков трябва да се доразшири да не е 
само за този имот. Кмета трябва да проведе разговори с представители на 
МРРБ и да види какви са условията. Той подчерта, че се очаква списък от самия 
кмет , но такъв не е получен. Боршош предложи да се отрази в проекта за 
решение, че се   възлага на Кмета на СО да води преговори за всички имоти, 
които биха били полезни за общината и ,които са отредени за спортна 
дейност.  
 
Д.Иванов предложи да се водят преговори от страна на кмета само за този 
имот, тъй като има създадена временна комисия, която да обследва всички 
имоти и след като излезе с окончателно решение, тогава да се възлага на 
кмета или на председателя на СОС за последващи действия. 
 
Данаилов поясни, че каквото и да се случи всичко минава през решение на 
министерския съвет, такава е процедурата. За конкретният имот не е нужно 
да минава през МРРБ, а да бъде запитването към министерски съвет. 
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В.Лилков предложи да не се възлага на кмета, тъй като все едно се прехвърля 
към администрацията, а създадената комисия е към СОС. Логиката на тази 
комисия , в която е включен Председателя на СОС е ние като общински 
съветници да имаме тази инициатива за разговори с държавата. Ние да бъдем в 
активната позиция, като политически орган. 
 
Е.Йорданова заяви, че подкрепя този подход и настоява кмета г-н Терзиев да 
бъде част от процеса, лицето което ще е отговорно за сключване на тези 
споразумения. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията  подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в предложения 
проект за решение:  

1. Създава нов параграф в края на т. I със следното съдържание:  
„Възлага на председателя на Столичния общински съвет да организира среща с 
представители на МРРБ за изясняване статута на имота и евентуалните 
процедурни стъпки за неговото придобиване от страна на Столична община.“ 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател за 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров - 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
т.6 РАЗНИ 
Комисията разгледа писмо с вх.№СОА24-УЗ21-2029/07.06.24 г. от Директора на 
9ФЕГ – Емилия Богданова-Иванова 
Д.Шалъфов предложи да се изпрати писмото за становище към зам.-кмета на 
СО Иван Василев и да се предприеме обща инициатива, да се подготви доклад , за 
да се помогне на Димитър Димитров. 
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В.Лилков заяви, че на територията на София има такива стотици даровити 
деца и е добре, заедно с комисията по образование да се създаде програма, 
която да подпомага финансово такива деца. 
 
Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на 
комисията в 13.55 ч. 
 
Протоколът е изготвен на 19.06.24 г. 
 
 
 
Експерт:            П               Председател:               П 

/Д.Пунчева/              /Димитър Шалъфов/ 
       

 
 
 
 
                                                                             Зам. предс.:                 П 
                               /Татяна Георгиева/ 
 
 
 
 
 
 
                                                                           Зам.-предс.:                П 
                                                                                                         / Еньо Савов / 


